
Protokół nr 1/2022 

z XXXVIII Sesji Rady Gminy Belsk Duży 

z dnia 09 luty 2022 roku 

 

Skład Rady: 15, nieobecny 2;  

Spoza Rady uczestniczyli: 

1. Władysław Piątkowski – Wójt Gminy  

2. Renata Ostatek – Sekretarz Gminy  

3. Iwona Sadłowska – Zastępca Skarbnika Gminy  

4. Marcin Pawlak – dyrektor ZGK 

oraz sołtysi i mieszkańcy.  

Pkt 1.  

Przewodniczący Rady Gminy Belsk Duży Bogusław Sikorski powitał obecnych radnych i gości, 

stwierdził kworum i otworzył obrady XXXVIII Sesji Rady Gminy. Odczytał proponowany porządek 

obrad.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad.  

3. Podjęcie zmian w wpf 

4. Podjęcie zmian w budżecie 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenie pomocy finansowej powiatowi grójeckiemu na 

modernizację dróg powiatowych  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Belsk 

Duży na lata 2021-2025 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany nr 2 studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Belsk Duży 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla osiedla mieszkaniowego w sołectwie Belsk Duży 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy Belsk Duży na rok 2022 środków 

na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad, na jakich przewodniczącym jednostek pomocniczych 

przysługują diety 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla radnych Gminy 

Belsk Duży 

12. Zapytania i wolne wnioski. 

13. Zamknięcie obrad. 

Pkt 2.  

Radni nie zgłosili uwag do porządku obrad.  

Pkt 3.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XXXVIII/301/2022 

Pkt 4  

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XXXVIII/302/2022   



Pkt 5.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XXXVIII/303/2022   

Pkt 6.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XXXVIII/304/2022   

Pkt 7.  

Pan Zbigniew Byrski  odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XXXVIII/305/2022   

Pkt 8.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XXXVIII/306/2022   

Pkt 9.  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XXXVIII/307/2022   

Pkt 10.  

Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XXXVIII/308/2022   

 Pkt 11.  

Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie - uchwała Nr XXXVIII/309/2022   

Pkt 12.  

Pan Władysław Piątkowski powiedział, że uchwalony przez radnych budżet na ten rok, opierał się na 

zupełnie innych wskaźnikach niż są aktualnie. Dodał, że Gmina nie zarabia na oświacie, na oświetleniu 

dróg. Poprosił, aby tłumaczyć mieszkańcom, że samorząd boryka się z podobnymi problemami jak 

mieszkańcy. Poinformował, że gmina złożyła wniosek o dofinansowanie zadań w ramach Polskiego 

Ładu. Zadania dotyczyły termomodernizacji budynków szkolnych. Otrzymana kwota zadania nie 

pozwala na termomodernizację wszystkich zgłoszonych obiektów. Dodał, że nie jest możliwa zmiana 

wniosku i zmniejszenie zadania. Dlatego gmina odstąpiła od zadania. Zostanie złożony wniosek w 

drugim naborze na modernizację budynku A szkoły w Belsku Dużym. Poinformował, iż został 

rozstrzygnięty przetarg na budowę kanalizacji sanitarnej od Belska Dużego do Rębowoli. 

Poinformował, że do gminy Belsk będą doprowadzone dwie linie 110kV: jedna od strony Grójca pasem 

kolejki wąskotorowej, druga od strony gminy Błędów. Przypomniał, że gmina Belsk nie jest inwestorem 

na drogach wojewódzkich.  

Poinformował, że ze względu na trwającą epidemię COVID-19 część sołtysów nie zgodziła się na 

rozniesienie nakazów podatkowych, w związku z tym gmina będzie musiała zapłacić około 20.000,00 

zł więcej za usługi pocztowe.  



Poinformował, że został złożony wniosek na Mazowiecki Instrument Aktywizacji Sołectw, o 

dofinansowanie wymiany lamp oświetleniowych w 9 sołectwach.  

Udzielił informacji na temat trwającego remontu drogi wojewódzkiej 725, powiedział, że do sierpnia 

droga powinna być ukończona, ale możliwe że droga będzie wykonana przed wakacjami. Przypomniał, 

że gmina oddała grunty na rzez województwa i dzięki temu wybudowano rondo oraz zrobiono ok. 7 km 

chodnika.  

Poinformował, że gmina złożyła wnioski w ramach programu dla terenów po PGR, jeden wniosek 

dotyczył nawierzchni, kanalizacji burzowej na osiedlu Sady w Belsku. Wniosek został zaopiniowany 

przez KOWR ale nie dostał akceptacji u premiera. Drugi wniosek został złożony na Starą Wieś.  

Poinformował, że razem ze starostwem starają się o dofinansowanie na drogę Stara Wieś –Goliany z 

programu dla terenów po PGR-owskich. Można otrzymać do 90% kosztów zadania.  

Odpowiedział, że jeśli nie będzie miał prawa do dysponowania gruntem, nie ma możliwości wydania 

środków na wykonanie zadania.  

Pkt 13.  

Przewodniczący Rady Gminy Belsk Duży Bogusław Sikorski stwierdził wyczerpanie porządku obrad. 

Podziękował wszystkim za obecność i zakończył XXXVIII Sesję Rady Gminy.  

Sesja trwała od godz. 10.10 do godz. 11.50  

Na tym protokół zakończono.  

Protokółowała:  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

Bogusław Sikorski 

 

 


